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(57) Abstract:
(EN): The present invention makes it possible to effectively enhance the visual appeal of bubbles discharged by a discharge
container. A discharge container (1) provided with a discharge head (21) having a discharge port (21d) from which bubbles are
discharged, and a discharge head attachment (30) mounted to the discharge head (21), wherein the discharge head attachment (30)
includes: a cylindrical part (31) which is connected on one side thereof to the discharge port (21d), and which has a first opening
(31a) on the other side thereof; and a porous part (32) provided to one side of the cylindrical part (31); a second opening (31b)
being formed in a side part of the cylindrical part (31), and the peripheral edge of the first opening (31a) at least partially extending
along the circumferential direction of the cylindrical part (31).

(FR): La présente invention permet d'améliorer efficacement l'attrait visuel de bulles évacuées par un contenant d'évacuation. Un
contenant d'évacuation (1) est pourvu d'une tête d'évacuation (21) ayant un orifice d'évacuation (21d) à partir duquel des bulles
sont évacuées, et une fixation de tête d'évacuation (30) montée sur la tête d'évacuation (21), la fixation de tête d'évacuation (30)
comprenant : une partie cylindrique (31) dont un côté est raccordé à l'orifice d'évacuation (21d), et dont l'autre côté présente une
première ouverture (31a) ; et une partie poreuse (32) disposée sur un côté de la partie cylindrique (31) ; une seconde ouverture
(31b) formée dans une partie latérale de la partie cylindrique (31), le bord périphérique de la première ouverture (31a) s'étendant au
moins partiellement le long de la direction circonférentielle de la partie cylindrique (31).

(JA): 吐出容器により吐出される泡の見映えを効果的に向上させることを可能にする。　泡が吐出される吐出口(２１
ｄ)を有する吐出ヘッド(２１)及び当該吐出ヘッド(２１)に装着される吐出ヘッド用アタッチメント(３０)を備える吐
出容器(１)であって、吐出ヘッド用アタッチメント(３０)は、一側で吐出口(２１ｄ)と接続されており、他側に第１開
口(３１ａ)を有する筒状部(３１)と、筒状部(３１)の一側に設けられる多孔部(３２)と、を含み、筒状部(３１)の側部に
は、第２開口(３１ｂ)が形成されており、第１開口(３１ａ)の周縁部は、少なくとも部分的に筒状部(３１)の周方向に
沿って延在している、吐出容器(１)。
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